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Referat 
 
 

Mandag d. 21. oktober 2019 kl. 20.00 afholdtes ekstraordinært afdelingsmøde i Lejerbo 
afdeling 235-0 i selskabslokalet, Ndr. Fasanvej 41 C, kælderen 

 
 
      I henhold til indkaldelsen var følgende dagsorden til behandling: 
 
 

 
1. Valg af dirigent 
 
 
2. Forslag om bredbåndsaftale 
 
Aftalen med Dansk Kabel TV forlænges med 2 år mod en kraftig forøgelse af hastigheden på 
bredbåndet uden meromkostninger samt nyinstallation af fibernet inden 1 år – uden omkostning for 
afdelingen. 
 
3. Forslag om renovering af altanerne. 
 
Eksisterende altanrækværk udskiftes. De nye altanforplader bliver af hvidt matteret glas og betonen 
males i hvid / mørkegrøn. Efter Lejerbos beregning vil det medføre en huslejestigning på 1,29%, når 
arbejdet er afsluttet, svarende til 11 kr. årligt pr. kvm. 
 
Vedligeholdelsesreglementets og husordenens regler for altankasser – farve og størrelse på 
vindafskærmning – maling og farvevalg -  behandles på det ordinære afdelingsmøde 27. januar 
2020. 
 
 
 
 
 
Til det ekstraordinære afdelingsmøde var 44 af 210 lejligheder repræsenteret. 
 
Formand Anders Kaare bød velkommen. 
 
 
1.Valg af dirigent 
Bestyrelsen foreslog formand Anders Kaare, som blev valgt uden modkandidat. 
Formanden konstaterede herefter at afdelingsmødet var lovligt indkaldt og beslutningsdygtig.  
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2. Forslag til bredbåndsaftale 
Formanden motiverede forslaget, som herefter blev vedtaget ved håndsoprækning. 
 
 
3.Forslag om renovering af altaner 
Formanden motiverede forslaget, som herefter blev vedtaget ved håndsoprækning. 
 
 
Afslutningsvis takkede formanden for god ro og orden. 
 
 
 
 
 
 
 
Frederiksberg d. _________________________________ 
 
 
 
_____________________________- 
Anders Kaare  
formand/dirigent  
 
 
 
 
 
ref.: Maibrit Brask 

 
              
 
 
 


